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Nog nabrander JERE (NCTV) belde net over punt verbod samenkomsten —

groepsvorming nav overleg met jurist daar. Uitkomst: is

het zelfde/wordt zelfde mee bedoelt.

Beperken samenkomsten binnen is volgens hem de te gebruiken definitie voor de maatregelen (al tijd geleden besloten dat

groepsvorming onduidelijk begrip is en verwarrend met groepsgrootte,

had dus anders in routekaart moeten staan)

ver: EEEEY 1. NE ERED
Verzonden: donderdag 22 oktober 2020 16:18

@minvws.nl>

@minvws.n|>; EERE] IE G2) EEE e minvws.nl>; 512e 5512 512)
E. (51.2) <PERIPER @ minvws.nl>

Onderwerp: Annotatie DGV op concept scenario's voor MCC

«IEEE

We hebben bijgevoegde nieuwe versie van de scenario’s besproken met NCTV(EXE Hieronder een aantal

aandachtspunten voor DGV. Om half 5 hebben NCTV collega’s overleg met PJ en half 6 willen ze de stukken versturen voor de MCC.

Advies: [EXER zou kunnen bellen met NCTV. Belangrijkste punten om in te brengen:

e Toevoegingen scenario 1 akkoord (hoewel ze afwijken van routekaart, maar wijzigingen minimaal en op verzoek VB)
e Scenario 2:

- Grootste nieuwe haakje, waaronder aantal maatregelen zoals gedeeltelijke sluiting detailhandel, uitgewerkt is, is “verbod op

samenkomsten binnen”. Dit verbod staat in de routekaart nu alleen bij “in ieder geval” maatregelen zeer ernstig

tot max. 30 en niet bij te overwegen lockdown. We zien liefst wel haakje uit de routekaart:

Bij lockdown routekaart staat wel “verdere beperking groepsvorming”. Vraag aan NCTV is of hierbij aangesloten kan worden ipv bij

samenkomsten. Volgens NCTV is dit nog nader uit te zoeken juridisch vraagstuk.

- Bij sport wordt voorgesteld als optie om uitzondering “Betaald voetbal” te schrappen. Vanuit VWS zijn we hiertegen. Achtergrond:
Vanuit directie Sport is zelf aan NCTV aangegeven dat er veel publiciteit is over toenemende Corona gevallen in betaald

voetbal,

maar dat er door de clubs veel aan gedaan wordt via (nog strikter naleven) protocollen en we ook nog beter zicht moeten krijgen

op de besmettingscijfers in betaald voetbal (wodt nu nagegaan door RIVM). Kortom nu te snel om optie schrappen

uitzondering al

voor te leggen.
- NB de voorgestelde maatregel om alleen individueel buiten te mogen sporten wordt op ons verzoek aangepast aan de maatregel in

de routekaart onder lockdown: datje buiten met max. 2 personen op 1,5 m mag sporten

Toelichting:

In onderstaande kort aangeven wat de voorgestelde (aanvullingen op) scenario 1 en 2 zijn en de relatie met de routekaart. NB CZ en

LZ zijn akkoord met de maatregelen.

1. Scenario 1 (continuering maatregelenpakket 13 okt) zijn op verzoek van het VB 3 zaken aangevuld op pakket:

a. Dat alcoholverbod tussen 20:00 en 07:00 ook van toepassing is op openbare ruimtes in hotels (NB zit al opgesloten in huidige

maatregel routekaart; noodverordeningen maken onderscheid niet, vooral communicatie)
b. Toevoeging warenmarkten bij uitzondering op verbod op evenementen en reservering doorstroomlocaties. Is kleine explicitering

maatregel routekaart.

c. Bij de uitzondering voor uitvaart op max. aantal personen binnenruimte (max.30) is maximum ingesteld op100. Is besloten in BWO

(en sluit aan bij laatste OMT advies) . Wijkt af van wat nu in routekaart staat (geen max., registratie, vaste zitplaats en

gezondheidscheck)
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2. Scenario 2 (aanscherping lockdown)

- Belangrijkste nieuwe maatregel onder dit haakje, die niet in de routekaart staat, is de ‘gedeeltelijke sluiting van detailhandel, m.u.v.

supermarkten, warenmarkten, apotheken en drogisterijen. Begreep van NCTV dat MVWS in BWO hierop ‘gedrukt’ heeft.

- Optie wordt voorgelegd om uitzondering profvoetballers Ere- en Eerste divisie (incl. overig personeel in “bubbel”) te schrappen.

Directie Sport heeft al gereageerd richting NCTV: Het leek me goed jullie alvast te wijzen op de berichten over de toename van

het aantal besmettingen in het voetbal (de bubbels).
Op basis van de protocollen die onderdeel zijn van Deltaplan van de KNVB wordt er bij de clubs gewerkt aan een veilige en

gezonde omgeving (zie een korte schets in de bijlage).
Omdat het gaat om de maatregel om voetbal uit te zonderen leek het me goed alvast dit signaal ook van onze kant aan jullie

mee te geven. Ik neem aan dat jullie zelf ook een beeld hebben van de ontwikkelingen.
Dan is dit wellicht ten overvioede. Via VWS (project directie Covid) wordt nagegaan bij het RIVM wat de feiten/cijfers van de

besmettingen precies zijn. En hoe het in de praktijk op dit moment uitpakt.
Kan me voorstellen dat jullie de ontwikkelingen uiteindelijk in het totaalbeeld van de coronamaatregelen laten wegen.

- Onderwijs: hier is lockdown maatregelen routekaart “specifieke aandacht voor bovenbouw VO" geéxpliciteerd in “extra

maatregelen bewustwording, pbm voor leraren, en voorkomen ‘crowding’ (afgestemd met OCW)
- Bij uitzonderingen is max. uitvaart verder verlaagd naar max 30 (besluit BWO volgens NCTV) en max. huwelijk verlaagd naar 20

(ook besluit BWO)


